
Protokół Nr 151
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 12 maja 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poinformował obecnych,
że dzisiejsze posiedzenie jest szczególne z uwagi na to, że jest to tysięczne

posiedzenie Zarządu Powiatu od momentu powstania powiatów. Podziękował za
wspólną pracę na rzecz Powiatu Koneckiego. Podkreślił istotną rolę powiatu dla
rozwoju regionu i mieszkańców.

Starosta przystąpił do realizacji właściwej części posiedzenia.

Zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów Nr 148 oraz Nr 149 posiedzeń Zarządu Powiatu.
3. Rozpatrzenie wniosków:

a) Gminy Gowarczów o nieodpłatne przekazanie części działki o nr
ewidencyjnym 587 położonej w obrębie geodezyjnym Ruda
Białaczowska z przeznaczeniem na cel publiczny,

b) prywatnego wnioskodawcy o budowę drogi w miejscowości Kłucko

Kolonia.
4. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta

w sprawach różnych chciałaby zapoznać

dyscypliny finansów publicznych o
wskazujących na naruszenie dyscypliny.

Drążkiewicz poinformowała, że

Zarząd z informacją Rzecznika
ujawnionych okolicznościach,

Zarząd przyjął protokoły Nr 148 oraz Nr 149 posiedzeń Zarządu Powiatu.

Ad.3
a) Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pani

Lucyna Kołodziejczyk nawiązała do sprawy o nieodpłatne przekazanie

części działki o nr ewidencyjnym 587 położonej w obrębie geodezyjnym
Ruda Białaczowska z przeznaczeniem na cel publiczny - wykonanie

ścieżki rowerowej . Zaproponowała, aby użyczyć wnioskowanej części

działki na okres 15 lat. Zwróciła uwagę, że po tym okresie Gmina
Gowarczów powinna zwrócić użytkowany grunt w stanie nie gorszym niż

oddany.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

okres 15 lat jest zbyt krótki. Użyczony grunt ma służyć mieszkańcom.

Zaproponował użyczenie działki na okres 20 lat.

Omówiono procedurę użyczenia gruntu.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Wójta Gminy Gowarczów pod
warunkiem poniesienia kosztów podziału nieruchomości przez gminę.

b) Zarząd uznał, że wniosek prywatnego wnioskodawcy o budowę drogi
w miejscowości Kłucko Kolonia będzie rozpatrywany przy konstrukcji
planu zadań drogowych do realizacji w poszczególnych gminach.

Zarząd upoważnił Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych - Pana
Stanisława Mościńskiego do udzielenia odpowiedzi na przedmiotowy wniosek.
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Ad.4
W sprawach różnych:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapoznała Zarząd

z Zarządzeniem Rzecznika dyscypliny finansów publicznych właściwego

w sprawach rozpoznawanych przez regionalną Komisję Orzekającą

w sprawach o naruszenie dyscypliny finansów publicznych przy
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach. Stwierdziła, że

zarządzenie dotyczy podjętych działań zmierzających do ustalenia, czy
doszło do naruszenia dyscypliny finansów publicznych w zakresie
dysponowania środkami publicznymi - depozytami pieniężnymi po
zmarłych mieszkańcach w Domu Pomocy Społecznej "ETOLA"
w Rudzie Pilczyckiej. Zwróciła uwagę, że w myśl przepisów prawa organ
sprawujący nadzór nad jednostką jest obowiązany w terminie do 3
miesięcy przekazać informację o podjętych działaniach w sprawie.

Zarząd uznał, że zleci wykonanie audytu Audytorowi Starostwa
w Domach Pomocy Społecznej w Rudzie Pilczyckiej i w Końskich, w w/w
zakresie.

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapoznał Zarząd z pismem
Burmistrza Radoszyc w sprawie udostępnienia pomieszczeń przez gminę

na lokalizację punktu Wydziału Komunikacji Starostwa. Ustalono
spotkanie w tej sprawie oraz omówiono propozycję lokalizacji takiego
punktu w Gminie Stąporków.

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapytała o wybór zadań do
realizacji na drogach powiatowych w 2021 roku.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że odbędą się

spotkania, na których zostaną wybrane do wykonania zadania drogowe.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik nawiązał do konieczności

wykonania nawierzchni drogi między miejscowościami Sokołów - Dęba.

Przypomniał o woli Wójta Gminy Ruda Maleniecka partycypowania w kosztach
wykonania tego zadania.
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• Omówiono projekt wykonania strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich w zakresie ulokowania strzelnicy,
pod kątem spełnienia wymogów związanych ze zmianą sposobu
użytkowania pomieszczenia z gospodarczego na dydaktyczne.

Zarząd zobowiązał Naczelnika Wydz. Budownictwa i Gospodarki
Przestrzennej - Panią Justynę Jędrusińską oraz Naczelnika Wydz. Inwestycji,
Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu - Panią Barbarę Panek do wykonania
oględzin w/w pomieszczeń.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 915 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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